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Inleiding 
Sinds medio 2019 is de gemeente met de Gooilandschool in gesprek over een investering in het klimaatsysteem, omdat de 
ventilatie en airconditioning systemen te wensen over laten. De CO2 meters geven dit regelmatig aan. Met de noodzaak tot 
goede ventilatie door de corona problematiek komt daar nog extra urgentie bij. De Gooilandschool heeft zelf een deel van de 
noodzakelijke budgetten opgebracht, en wachtte op een akkoord van de gemeente om deze zomer de werkzaamheden uit te 
voeren. Recentelijk heeft de school echter te horen gekregen dat het besluit voor het vrijmaken van het restant van het 
benodigde budget pas na de zomer in de raad gebracht kan worden. Dit betekent dat de 420 leerlingen nog een jaar langer 
moeten wachten. 
 
Vraag 1 
Klopt het dat er in de overleggen met de Gooilandschool is afgesproken dat de aanvraag voor steun van de gemeente vorig 
jaar maart 2020 moest worden ingediend zodat er einde vorig jaar een besluit genomen zou kunnen worden met oog op een 
beoogde verbouwing deze zomer? Zo ja, wat is de reden van de ontstane vertraging? 
 
Antwoord 
Dat klopt. De vertraging is ontstaan door benodigde afstemming tussen deze en andere projecten binnen 
onderwijshuisvesting en de bijbehorende integrale financiële afweging.  
 
Vraag 2 
Klopt het dat er recent een SUVIS subsidie is toegekend, waardoor de kosten voor de gemeente aanzienlijk verkleind worden? 
 
Antwoord 
Dat klopt. De toegekende SUVIS subsidie bestaat uit 30% van de totale investering voor het klimaatsysteem, dit percentage 
is het maximum dat het Rijk uitkeert. De SUVIS subsidie is toegekend op 29 april jl. Daarnaast betaalt de Gooilandschool zelf 
30% van de totale investering uit het MJOP (meerjarenonderhoudsplan) en eigen middelen.  
 
Vraag 3 
Zijn er mogelijkheden om het akkoord vanuit de gemeente alsnog voor het zomerreces te laten plaatsvinden, zodat de 
geplande werkzaamheden hun doorgang kunnen vinden? 
 
Antwoord 
Deze aanvraag valt buiten de financiële kaders van het Integraal Huisvestingsplan voor scholen (IHP), daarom is een beslissing 
van de raad nodig om extra krediet beschikbaar te stellen. Het raadsvoorstel voor het beschikbaar stellen van extra krediet is 
momenteel in voorbereiding. Rekening houdend met de behandeling in het college en de 3 behandelingen in de raad, is het 
niet de verwachting voor het zomerreces een akkoord van het college en de raad te kunnen krijgen. De aanpassingen zijn zo 
belangrijk dat de Gooilandschool deze zomer een start maakt met de werkzaamheden, door middel van voorfinanciering. Het 
tweede deel wordt volgens planning uitgevoerd in de zomer van 2022. 


